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PROTOKÓŁ Nr  37/2022 

posiedzenia Komisji Edukacji, Kultury, Kultury Fizycznej i Sportu, 
które odbyło się 30 sierpnia  2022 roku, o godz. 1430 

 
Przewodnicząca Komisji  –  Marzena Murawska 
Protokolant            -  Joanna Kosior 
 
  
Przewodnicząca Komisji otworzyła posiedzenie, w którym uczestniczyło 8 radnych oraz 
zaproszeni goście (listy obecności stanowią odpowiednio załączniki Nr 1 i 2 do protokołu).  

 
 Porządek posiedzenia: 
 

1. Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Powiatu Podjęcie w sprawie przekształcenia II 
Technikum w Pionkach. 
 

2. Sprawy różne i wolne wnioski 
 
 
Przystąpiono do realizacji punktu 1 porządku obrad – Zaopiniowanie projektu uchwały Rady 
Powiatu Podjęcie w sprawie przekształcenia II Technikum w Pionkach. 

  

Dyrektor Wydziału Edukacji Dariusz Leśkiewicz powiedział, że z dniem 1 września 2022 r. 
następuje przekształcenie polegające na zmianie siedziby II Technikum  w Pionkach. Nowa 
siedziba szkoły zlokalizowana będzie przy Alejach Lipowych 23, 26-670 Pionki. Poprzedzone 
to było uchwałą Rady Powiatu ze stycznia br. , która była w sprawie wyłączenia II Technikum 
w Pionkach z Zespołu Szkół im. J. Śniadeckiego w Pionkach przy ul. Parkowej 4 oraz 
przekształcenie polegające na zmianie siedziby tego Technikum. Była to uchwała w sprawie 
zamiaru przekształcenia stąd stosowne jest podjęcie uchwały w sprawie przekształcenia, 
oczywiście jest pozytywna opinia Kuratorium Oświaty w tym zakresie. 
 
 
Po dyskusji Członkowie Komisji pozytywnie jednogłośnie zaopiniowali przedłożony projekt 
w/w uchwały. 
 
 
Przystąpiono do realizacji punktu 2 porządku obrad - Sprawy różne i wolne wnioski. 
 
Przewodnicząca Komisji zapytała, jak z naborem do szkół ?. 
 
Dyrektor Wydziału Edukacji Dariusz Leśkiewicz odpowiedział, że udało się otworzyć 20 
oddziałów klas pierwszych to 523 osoby. Zainteresowanie szkołami było bardzo duże, 
świadczą o tym, wyniki matur w szkołach w Iłży w Pionkach. Promocja dyrektorów, organu 
prowadzącego była bardzo dobra i dała efekt. 
 
Przewodnicząca Komisji uważa, że baza lokalowa naszych szkół jest bardzo dobra, cieszy się, 
że władze Powiatu przeznaczają na ten cel środki. 
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Więcej spraw nie zgłoszono. 
 
Po dyskusji wobec wyczerpania porządku obrad Przewodnicząca Komisji zamknęła 37 
posiedzenie o godz.14:50. 
 
 
Protokołowała:                                                                             Przewodnicząca Komisji  
 
Joanna Kosior                                                                          Marzena Murawska 


